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Day BFT Lunch Dinner 

Hotel used or Similar  

（All hotel ratings are based on local 

Thailand standard） 

1    German Style Buffet CHIANG MAI 
4 Cross Vibe Decem Chiang Mai Hotel / 

4 Grand View Chiang Mai Hotel / 
4 Mercure Chiang Mai   2 In Hotel Thai Chinese Cuisine Khan Toke Northern Thai Dish  

3 In Hotel √ Chinese-Yunan Cuisine CHIANG RAI 
4 Mantrini Boutique Chiang Rai /  
4 Grand Vista Chiang Rai Hotel / 

4 Heritage Chiang Rai Hotel 

4 In Hotel Local Thai Style Set Shabu Suki Buffet 

5 In Hotel √ √ 

6 In Hotel Thai-Western Cuisine   

TOUR CODE: CEI6BC 

Day 1: Singapore  Chiang Rai – Akha Farm Ville – 
Mae Kha Jarn Hot Spring – Chiang Mai – Akha Ama 
Coffee (include 1 soft drink) – Three Kings 
Monument – Wat Chedi Luang Varaviharn – Night 
Market 
Akha Farm Ville - this farm specializes in the Corriedale 
sheep breed and is surrounded by picturesque hills. The 
refreshing and cool climate offers wide-ranging vistas, with 
herds of sheep joyfully roaming the grassy fields. You can 
engage with the sheep, accompanied by friendly strong 
eyed dogs. Additionally, a café crafted from natural 
materials and adorned with local designs provides a serene 
space to savor beverages amidst nature's beauty. 

 
 Day 2: Chiang Mai Wat Phra That Doi Suthep Temple – Ban Kang Wat Artist Village – Wat U-Mong Temple – Chiang Mai Handy Craft & Umbrella Factory 
– Gem Gallery – Royal Park Ratchapruek (Included Tram cart ride) – Night Market 
Chiang Mai Wat Phra That Doi Suthep Temple - the most sacred temple in Chiang Mai. Built in the early 19th Buddhist century, the temple is renowned for its exquisite 
Lanna architecture and the Chiang Saen-style golden pagoda enshrining sacred relics of the Lord Buddha. The grand staircase leading to the temple is beautifully adorned 
with seven-headed serpent (Naga) statues, creating an impressive and spiritual approach to this revered site. 
 

Day 3: Chiang Mai – Lampang City – Retro Railway Station since A.D.1915 – Horse Cart Ride sightseeing the city – Wat Phrathat Lampang Luang Temple 
– Porcelain tile factory, Rooster brand – Chiang Rai (est around 3 hours journey) – Chiang Rai Night Plaza 
Horse Cart Ride sightseeing the city - Enjoy a nostalgic Horse Cart Ride to explore the city — Lampang is the only province in Thailand that still offers traditional horse-drawn 
wagons, a favourite experience for visitors to enjoy the old-town scenery at a leisurely pace. 
 

Day 4: Chiang Rai – Blue Temple – Wat Rong Sue Ten – Baan Dam Museum – Long Neck Karen Village – Choui Fong Tea Plantation – Doi Tung the 
summer Palace – Doi Wao Glass Sky Walk & Thai-Myanmar boarder market – Opium Museum – Golden Triangle View Point – Chiang Rai Night Plaza 
Choui Fong Tea Plantation - one of Chiang Rai’s most scenic tea farms, where you can stroll among lush green terraces, enjoy a cup of freshly brewed tea, and take in 
panoramic mountain views. 
Doi Tung the summer Palace - the former summer residence of the Princess Mother, surrounded by beautifully landscaped gardens and lush forest. 
Doi Wao Glass Sky Walk & Thai-Myanmar boarder market - Doi Wao Glass Sky Walk offering breathtaking views over the Mekong River and the Thai–Myanmar border, 
before browsing the nearby border market for local products. 
 

Day 5: Chiang Rai – White Temple Wat Rong Khun – Singha Park Plantation (included tram cart sightseeing around the field) – Wat Phra Kaew Temple 
– Tea-break at Lalita café – Thai traditional massage (include 1hour)  
Lalita café - A charming riverside café surrounded by lush greenery and vibrant flower gardens. Enjoy a relaxing break with aromatic coffee, refreshing beverages, and 
delightful desserts while soaking in the tranquil, photogenic atmosphere — perfect for a short rest and memorable photos. 
Singha Park Plantation - A vast eco-tourism destination in Chiang Rai, renowned for its scenic tea plantations and high-quality agricultural products. The park features flower 
fields, a swan lake, a mini zoo, and zip line activities, along with several restaurants and cafés — offering a perfect blend of nature, recreation, and local flavour. 
 

Day 6: Chiang Rai – Karen Ruammit Village & Elephant camp – Melt In Your Mouth Café – Big C Supercenter – Chiang Rai Airport  Singapore 
Karen Ruammit Village & Elephant camp - An old village, Ruammit is famous for its elephants, with a long tradition of elephant training and logging and it remains distinctly 
Karen. It retains its traditional culture and traditions, and has become one of the major tourist attractions both on the Nam Mae Kok and within the Chiang Rai Province. 

 Note: 
1. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated on above. 
2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice. Pleases refer the TERM & 

CONDITIONS. 
3. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as 

replacement. 
4. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail. 
5. Hong Thai Travel & local travel agency are not responsible for room allocation if there is different in terms of room type & size. 
6. Tour is fully conducted in Mandarin. 
7. Top with sleeve and bottom below knee is recommended for Temple visit. 

 

   Akha Farm Ville Lampang Horse Cart Ride  Singha Park Plantation Lalita Cafe 
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天

数 
早餐 午餐 晚餐 

酒店住宿或同级 

（所有酒店评级均依据泰国当地标

准） 

1    德式风味自助餐 清迈 

4 Cross Vibe Decem 酒店 

4 Grand View 酒店/ 

4 Mercure 酒店 
2 酒店内 泰中料理 北泰传统料理 

3 酒店内 √ 中式云南风味餐 清莱 

4 Mantrini 精品酒店/  

4 Grand Vista 酒店/ 

4 Heritage 酒店 

4 酒店内 当地泰式风味餐 寿喜锅自助餐 

5 酒店内 √ √ 

6 酒店内 泰西风味料理  
 

TOUR CODE: CEI6BC 

第 1 天：新加坡  清莱 – 阿卡农场村（Akha 

Farm Ville）– Mae Kha Jarn 温泉 – 清迈 – 

阿卡阿玛咖啡馆（含 1 杯饮料）– 三王纪念碑 – 

契迪龙寺（Wat Chedi Luang Varaviharn）–  

夜市 
阿卡农场村（Akha Farm Ville）– 这里以饲养科里代

尔绵羊（Corriedale）为特色，四周群山环绕，风景如

画。清新凉爽的气候让人心旷神怡，成群的绵羊在绿草

如茵的草地上悠然漫步。游客可近距离与绵羊互动，身

旁还有忠诚机警的牧羊犬相伴。农场内设有以天然素材

建造、融入在地设计风格的咖啡馆，让您一边品尝香醇

饮品，一边静享大自然的宁静之美。 

 
第 2 天：清迈 – 帕拉塔多依素贴寺（Wat Phra That Doi Suthep）– Ban Kang Wat 艺术村 – 乌蒙寺（Wat U-Mong）– 清迈手工艺与伞

具工厂 – 宝石馆 – 拉差普鲁克皇家公园（含电瓶车游览）– 夜市 
帕拉塔多依素贴寺（Wat Phra That Doi Suthep） – 清迈最神圣的寺庙。建于佛历 19 世纪初，以精美的兰纳风格建筑闻名，寺内供奉着清盛风格的金色佛

塔，珍藏着佛祖圣物。通往寺庙的宏伟阶梯两侧装饰着七头蛇神（Nāga）雕像，壮丽而庄严，为朝圣者营造出神圣的氛围。 

 

第 3 天：清迈 – 南邦市（Lampang）– 复古火车站（建于 1915 年）– 马车游览城市 – 南邦佛塔寺（Wat Phra That Lampang Luang）– 

陶瓷厂（公鸡品牌）– 清莱（车程约 3 小时）– 清莱夜市 
马车游览城市 – 乘坐怀旧的马车游览南邦老城，悠闲地欣赏古城风貌。南邦是泰国唯一仍保留传统马车服务的省份，这项体验深受游客喜爱，让人感受独特

的历史氛围与宁静魅力。 

 

第 4 天：清莱 – 蓝庙（Blue Temple / Wat Rong Suea Ten）– 黑屋博物馆（Baan Dam Museum）– 长颈族村 – 猴洞茶园（Choui Fong 

Tea Plantation）– 多伊吞皇家别墅（Doi Tung Summer Palace）– 多伊瓦玻璃天空步道 & 泰缅边境市场 – 鸦片博物馆 – 金三角观景

台 – 清莱夜市 
猴洞茶园（Choui Fong Tea Plantation）–清莱最美丽的茶园之一，你可漫步在郁郁葱葱的茶园阶梯间，品尝新鲜冲泡的茶饮，并欣赏群山环绕的壮丽全景。 

多伊吞皇家别墅（Doi Tung Summer Palace） – 泰王储母亲的前夏季住所，四周环绕精美的园林景观和郁郁葱葱的森林，环境清幽雅致。 

多伊瓦玻璃天空步道 & 泰缅边境市场（Doi Wao Glass Sky Walk & Thai–Myanmar Border Market） – 在玻璃天空步道俯瞰湄公河及泰缅边境的壮丽景色，

然后可在附近的边境市场选购当地特色商品与手工艺品。 

 

第 5 天：清莱 – 白庙（Wat Rong Khun）– 狮子园（Singha Park Plantation）（含电瓶车游览园区）– 帕考寺（Wat Phra Kaew）– 

Lalita Café 茶歇 – 泰式传统按摩（含 1 小时） 
Lalita Café–一家迷人的河畔咖啡馆，四周绿意盎然、鲜花环绕。您可在宁静优美的环境中品味饮料及精美甜点，享受轻松休憩，同时留下美好照片。 

狮子园（Singha Park Plantation）–清莱大型生态旅游目的地，以广阔的茶园和高品质农产品闻名。园区内设有花田、天鹅湖、小型动物园及高空滑索等设

施，还有多家餐厅和咖啡馆，完美结合自然、休闲与本地风情。 

 

第 6 天：清莱 – Karen Ruammit 村及大象营 – Melt In Your Mouth Café – Big C 超市 – 清莱机场  新加坡 

Karen Ruammit 村及大象营 – 这是清莱地区历史悠久的凯伦族村落，位于美功河（Nam Mae Kok）沿岸。村落以大象训练与伐木传统闻名，仍保留着独特的凯

伦族文化和生活方式。游客可在此体验原汁原味的当地文化，感受村落的传统风貌，是清莱省的重要旅游景点之一。 

   阿卡农场村 南邦马车游览  狮子园 Lalita Café 茶歇 

 

备注： 

1.   在国际或当地重大节日活动举行期间，酒店住宿可能无法按照行程安排。 

2.   团队如有合拼或行程顺序更改，恕不预先告知，将以当地旅行社之安排为准。 

3.   所有的酒店星级评价均以当地为标准。如遇当地酒店客满等因素，将以同等级的酒店取代。 

4.   若中英文行程版本出现不符之处，将以中文版本为依据 

5.   房间是根据酒店的分配，康泰旅游或当地旅行社将不负责所分配到的房型差异。 

6.   团体全程将以华语讲解。 

7.   入庙参观者必须衣着整齐。着装不可短于膝盖上，穿着以有袖为好. 


